
Jmenuji se Míra, jsem z Polné u Jihlavy a jsem student 1. ročníku Střední 

průmyslové školy stavební v Havlíčkově Brodě obor Pozemní stavitelství. O škole 

jsem se poprvé dozvěděl v osmé třídě, kdy naše polenská základka byla na 

prohlídce této školy. Už od první návštěvy se mi škola líbila, především přístup 

učitelů a program, který si pro nás studenti během prohlídky připravili. Dobrý 

přístup všech byl i na přípravných kurzech na přijímací zkoušky, které jsem 

absolvoval. Líbilo se mi, že bych nemusel být na internátě a mohl dojíždět domů. 

Také mě lákala praxe, jelikož rád pracuji a chtěl bych se naučit stavebním a 

zednickým pracím. Se školou jsem zatím spokojen, i když jsem tam zatím kvůli 

pandemii moc času nestrávil, přesto na mě škola udělala dobrý dojem.  

Ve volném čase hraji hokejbal a florbal. Učím se hrát na baskytaru a poslouchám 

metal. Dříve jsem hrál závodně stolní tenis. Baví mě různé manuální práce a 

jsem skaut. S mými spolužáky jsem se hned spřátelil hlavně díky adaptačnímu 

kurzu, který škola pořádá vždy na začátku studia. Tam jsme se jako třída hodně 

stmelili. Školu vřele doporučuji a myslím, že jsem si vybral dobře. 

Jaromír Strašil; třída 1.A 

 



 


